
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 22. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 771
I artiklen ”Ja, der gik vi så for langt” (Politiken, 21. maj 2017) citeres ministe-
ren for følgende: ”Nej, der ligger ikke noget på mit bord, der siger, at det er
uden for rammerne af konventionen, det, der bliver lagt frem.” Har ministeren
– ud over, hvad der måtte ligge på hendes bord eller have ligget på hendes
bord – forud for 10. februar 2016 modtaget nogen form for mundtlig eller
skriftlig tilkendegivelse fra embedsmænd i sit eget ministerium, i Udlændinge-
styrelsen eller i et andet ministerium om, at en undtagelsesfri adskillelse på
asylcentre af ægtepar, hvor den ene ægtefælle var under 18 år, kunne være
et problem i forhold til overholdelse af dansk lov og Danmarks internationale
forpligtelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL), Josephi-
ne Fock (ALT) og Sofie Carsten Nielsen (RV).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 31. maj 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk, Josephine.Fock@ft.dk, Sofie.Carsten.Nielsen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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